
Tisztelt Valasztasi Bizottsag, tisztelt Hallgat6tarsaim! 

Ezuton szeretnek a Szent Istvan Campus Hallgat6i Onkormanyzat Valasztasi Bizottsaga 

altal meghirdetett Szent Istvan Campus Hallgat6i Onkormanyzat elnok pozici6ra jelentkezni. 

Sebes Adam vagyok, harmadeves Videkfej lesztesi Agrarmemok alapszakos hallgat6. 

Hallgat6i erdekkepviseleti tevekenysegemet 2022 oszen kezdtem ,,kishokoskent", majd p6ttagkent 

vettem reszt a szervezet munkajaban. A 2023-as valasztasok soran a hallgat6k bizalmat szavaztak 

nekem, minek eredmenyekent kUldottkent folytattam palyafutasomat. Ez ido alatt szamos 

rendezveny megval6sitasaban reszt vettem, melyek soran igyekeztem a legjobb tudasom szerint 

eljami. 2024-ben, Bernath Mark elnok ur ciklusa vegen engem jelolt ki a Szent Istvan Campus 

HOK Ugyvivo elnokenek. Az az6ta eltelt idoszakban igyekeztem melt6 m6don kepviselni a 

szervezetet. Celom tovabbra is a hallgat6k Godo lion eltoltott eveinek megkonnyitese, szebbe tetele 

az erdekkepviseleti munkan es a HOK altal rendezett programokon keresztUI. A Szent Istvan 

Campus adottsagai orszagszinten kiemelkedoek, amit velemenyem szerint a leheto legnagyobb 

mertekben ki kell hasznalni annak erdekeben, hogy tovabb emeljUk a hallgat6i elet szinvonalat. 

Remelem, hogy kellokeppen at tudtam adni a gondolataimat, es sikerUlt meggyozni Onoket 

arr61, hogy alkalmas vagyok a meghirdetett pozici6ra. Ha bizalmat szavaznak nekem, minden 

tolem telhetot meg fogok tenni a kozosseg erdekeben! 

Koszonom, hogy idot szakftottak a palyazatom elolvasasara! 

2025.04.08 



Tisztelt Választási Bizottság! 

Kedves Hallgatóság! 

Bardovics Péter vagyok Állattenyésztő hallgató. Másodéves hallgatóként van már 

tapasztalatom a HÖK működésében. Szeretném a hallgatóság érdekeit képviselni minden 

ügyben. Aktív szerepet szeretnék vállalni az egyetemi élet színesítésében és programok 

szervezésében a hallgatók részére, mivel mindenkinek fontosak az egyetemi évek és 

meghatározóak. Szeretném, hogy minél több embernek tudjuk ezt az időszagot gazdagítani 

élményekkel. 

Amiért szerintem alkalmas vagyok a feladtat ellátására: szeretek csapatban dolgozni és 

objektíven próbálom mindenki számára a legjobb döntést meghozni. 

Köszönöm, hogy elolvasták levelem! 

 





 

 

Szent István Campus HÖK 

 

 

BÖLCSKEI-MOLNÁR SÁRA 

- MOTIVÁCIÓS LEVÉL - 
 

Tisztelt Választási Bizottság! / Tisztelt Hallgató Társak! 

 Bölcskei-Molnár Sára vagyok másodéves turizmus-vendéglátás szakos 

hallgató. Ezzel a levéllel szeretnék pályázni a Magyar Agrár és Élettudomány Egyetem 

Szent István Campus Hallgatói Önkormányzat küldötti tisztségére. 

 Lelkesedésem töretlen, az elmúlt év során rengeteg értékes tapasztalattal 

gazdagodtam. Egyre inkább megerősödött bennem, hogy továbbra is szerves része 

szeretnék lenni a HÖK csapatának.  

 Azért pályázom meg ismét a küldött pozíciót, mert továbbra is kiemelkedően 

fontos számomra a megfelelő hallgatói érdekképviselet, amiért nap mint nap 

dolgoztunk. Az elmúlt évben mindig törekedtem arra, hogy segítőkész, empatikus és 

mindig elérhető legyek számotokra.  

 Volt lehetőségem betekinteni számos rendezvény szervezésébe, aktívan 

hozzájárulni a megvalósításhoz. Emellett tagja vagyok a kommunikációs csapatnak is, 

melynek gyümölcsét mindannyian láthatjátok a közösségi oldalainkon.  

 Ötleteim végtelenek, akár a lelkesedésem, örömmel osztanám meg veletek 

idén is. Szeretném munkámat folytatni ebben a közösségben. Ha az eddigiek 

számotokra szimpatikusak és meggyőzőek voltak, kérlek szavazzatok nekem bizalmat 

idén is, hogy építsük ezt a páratlan közösséget, melynek mindannyian tagjai vagyunk!  

 

Tisztelettel; 

Bölcskei-Molnár Sára 



https://v3.camscanner.com/user/download


Motivációs levél 
 

 

Ezúton szeretnék jelentkezni a MATE-Szent István campus által meghirdetett Hallgatói 

képviselő pozíciójára. 

Azért szeretnék idén is továbbra hallgatói képviselő lenni, mert úgy érzem eddigi immár több 

éves munkám során sokat hozzá tudtam tenni a hallgatói önkormányzat munkájához és 

fejlődéséhez. Továbbá úgy vélem sokan fordultak hozzám és kerestek meg engem a 

problémájukkal, amit továbbítottam társaim felé és együtt megoldást kerestünk az adott 

szituációra. 

Célom továbbra is segíteni a campus szokásos, tradicionális programjainak szervezését, az újak 

kitalálását, kivitelezését és a hallgató társaim számára emlékezetessé tenni az itt töltött idejüket. 

Emellett segíteni hallgató társaimat a tanulmányaik során esetlegesen felmerülő 

komplikációkban és megoldást találni ezekre, mint ahogy már az elmúlt egy évben is sikeresen 

tettem társaimmal. Az egyetemünk programjaiban továbbra is lelkesen részt veszek a jövőben 

is, mint ahogy eddigiekben. Vissza a sulidba programunk keretein belül nagykövetként 

fontosnak tartom a beiskolázást és a campusunk hírnevének népszerűsítését. Továbbra is 

segítek a szociális helyzetfelmérő kérvények elbírálásában és ezzel a tettel is azon 

vagyok/voltam, hogy hallgató társaim ehhez kapcsolatos felmerülő kérdéseire készségesen és 

kompetensen tudjak válaszolni.  

Végül annyit jegyeznék még meg, hogy továbbra is szeretnék tagja lenni eme fantasztikus 

csapatnak akikkel hasonló célunk van ezzel a pozícióval. 

 
 
2025.04.07 

 









 
 

Szent István Campus HÖK 

Jávorszki-Farkas Zente 

- Motivációs levél - 

Tisztelt Választási Bizottság! Tisztelt Hallgatótársak! 

Jávorszki-Farkas Zente, állattenyésztő mérnök hallgató vagyok. Ezúton szeretném kifejezni 

érdeklődésemet és jelentkezésemet, a MATE SZIC HÖK képviselői pozíciójára. Hiszek 

abban, hogy aktív részvétellel és elkötelezett hozzáállással, hozzá tudok járulni közösségünk 

fejlődéséhez és hallgatótársaim érdekeinek hatékony képviseletéhez. 

Az egyetemi élet során, mindig is fontosnak tartottam a közösségi szerepvállalást és a 

hallgatók közötti összetartás erősítését. Fotó- és videókészítési munkám során szerzett 

tapasztalataimat, szeretném az egyetemi rendezvények keretein belül kamatoztatni, mivel 

ezek olyan területek, ahol úgy érzem, valódi hozzáadott értéket tudnék nyújtani számotokra. 

Bízom benne, hogy lehetőséget kapok arra, hogy személyesen is bemutassam 

elkötelezettségemet és terveimet, melyeket a Hallgatói Önkormányzati tagként szeretnék 

megvalósítani. 

Tisztelettel, 

Jávorszki-Farkas Zente. 



 

 

Szent István Campus HÖK 

 

 

 

Tisztelt Hallgatótársaim, 

Lengyel Roland vagyok, Gazdálkodási és menedzsment szak elsőéves hallgatója, és úgy 

gondolom, hogy egyetemistának lenni nem csupán a tanulásról szól, hanem arról is, hogy 

közösségben vagyunk, egymásra figyelünk és segítjük egymást. Éppen ezért szeretnék 

csatlakozni a Hallgatói Önkormányzathoz, hogy aktívan részt vehessek ebben a 

közösségformáló munkában. 

Fontos számomra, hogy ha valakinek problémája, kérdése vagy éppen egy jó ötlete van, akkor 

legyen egy olyan csapat, akihez bátran fordulhat. Szeretnék én is ennek a csapatnak a része 

lenni, és tenni azért, hogy a hallgatói mindennapok gördülékenyebbek, közvetlenebbek és 

élménydúsabbak legyenek. 

Úgy érzem, hogy a HÖK egy kiváló lehetőség lenne arra, hogy fejlődjek, tapasztalatot 

szerezzek, és egy összetartó közösség tagja lehessek. Nyitott vagyok a kihívásokra, szívesen 

segítek másoknak, és örömmel vennék részt szervezési feladatokban, programokban vagy 

bármilyen olyan kezdeményezésben, ami a hallgatók érdekeit szolgálja. 

Mivel még friss egyetemistaként most ismerkedem a hallgatói élettel, úgy érzem, a HÖK-ben 

való részvétel remek lehetőséget adna arra is, hogy jobban megismerjem az egyetemi 

közösséget, új kapcsolatokat építsek, és aktívan hozzájáruljak a közös célok 

megvalósításához. Szeretem a pörgést, a csapatmunkát, szívesen veszek részt új feladatokban, 

és motivál, ha valamiért közösen tudunk dolgozni. 

Fontosnak tartom, hogy az egyetem ne csak egy hely legyen, ahová tanulni járunk, hanem egy 

olyan közösség is, ahol jól érezzük magunkat, ahol támogatjuk egymást, és ahol mindenki 

hangja számít. Szeretnék egy olyan csapat részese lenni, amely lehetőséget ad a hallgatóknak, 

hogy hallassák a véleményüket, megvalósítsák ötleteiket, és közösen alakítsák a 

mindennapjaikat. 

Remélem, hogy a HÖK tagjaként lehetőségem nyílik erre, és én is hozzátehetek valamit 

ahhoz, hogy az egyetemi élet még színesebb, összetartóbb és élménydúsabb legyen mindenki 

számára.  

 

 

 

 









Szent István Campus HÖK 

PONGRÁCZ ZSÓFIA 

- M – OTIVÁCIÓS LEVÉL 

Tisztelt Választási Bizottság! / Kedves Hallgatók! 
 
Pongrácz Zsófi vagyok, végzős növényorvos hallgató. Azért pályázom idén is HÖK-
küldötti pozícióra, mert célom, hogy utolsó egyetemi évemben is maximálisan
hozzájárulhassak egy szuper hallgatói élet megvalósításához. Amennyiben bizalmat
szavaztok nekem, továbbra is azon fogok dolgozni, hogy a programok és események
skálája bővüljön, színvonaluk emelkedjen, és a hallgatói élet még színesebb,
élménydúsabb legyen számotokra. 

Gimnazista korom óta aktívan részt veszek különböző rendezvények 
lebonyolításában – legyen szó bálokról vagy sporteseményekről. Kiemelkedő 
kommunikációs és közönségszervezési készségekkel rendelkezem, melyek révén 
gyorsan és könnyen teremtek kapcsolatokat. Fontos számomra egy megértő, 
támogató közösség kialakítása. 

Szeretném, ha a jövőben is aktívan tevékenykedhetnék a Hallgatói Önkormányzat 
keretein belül, hozzájárulva egy kellemes, mégis izgalmas hallgatói légkör 
megteremtéséhez. Jelenleg alelnöki pozíciót töltök be, emellett a kommunikációs 
feladatok ellátásában is aktívan részt veszek. 
Hallgatóként úgy gondolom, hogy a tudás mellett fontos, hogy olyan 
barátságokat és kapcsolatokat is kössünk az egyetemi programok során, amelyek 
akár egy életen át elkísérnek bennünket. A HÖK közössége kiváló színtere terveim 
további megvalósításának, ezért a következő évben még nagyobb szerepet 
szeretnék vállalni a programok szervezésében, illetve azok arculatának kialakításában.

Hiszek abban, hogy együtt egy még jobb közösséget tudunk építeni – és én ezért 
szeretnék továbbra is a HÖK-ben tevékenykedni. 





Motivációs levél  

 

Tisztelt Választási Bizottság! 

Sóki Viktória vagyok, első éves turizmus-vendéglátás szakos hallgató és ezúton pályázni 
szeretnék a Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem SZIC Hallgatói Önkormányzat 
képviselői posztjára. Mivel, úgy vélem, hogy a HÖK tagjaként aktívan elő tudnám segíteni 
az egyetemi közösségi élet szervezését és fejlesztését.  

Mivel már gimnazistaként is a DÖK tagja voltam, így szinte biztosan tudtam, hogy ha 
egyetemre megyek mindenképpen a HÖK-nek is a tagja szeretnék lenni. Mikor a 
gólyatáborba megérkeztem, csillogó szemmel néztem a HÖKösökre és hogy milyen 
közösség tud kialakulni a hallgatók között. Egy csapat lelkes hallgató, milyen csodás 
élményt tudott szerezni több száz leendő hallgatónak, köztük nekem is. Legalább ilyen jó 
élményt szeretnék kívánni mindenki másnak is és ezért aktívan tenni is szeretnék. 

 Fontosnak tartom, hogy ne csak passzív résztvevője legyek a hallgatói életnek, hanem 
olyan dolgokban vehessek részt és segíthessek a szervezésében, amelyekkel valódi 
értéket teremtek a hallgatótársaimnak. Ezenkívül az egyetemi közösséget is szívesen 
megismerném jobban és szívesen „dolgoznék a színfalak” mögött is.  Véleményem 
szerint szervező és együttműködő képességem ebben kifejezetten elősegíthetné a HÖK 
munkáját és hiszem, hogy közösen még jobbá tehetnénk a hallgatói életet itt a MATE-n! 

Remélem, hogy a HÖK tagja lehetek és köszönöm a bizalmat! 

 

 

 

2025.04.10. 
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Tisztelt Campus HÖK Választási Bizottság! 

 

Ezúton ismét szeretnék pályázni az Önkormányzat által meghirdetett Campus HÖK Küldött 

pozíció betöltésére. 

Jelenleg a Magyar Agrár-és Élettudományi Egyetem végzős agrármérnök hallgatója vagyok. 

Az elmúlt négy évben Hallgatói Önkormányzatban tevékenykedtem, mint küldött, ezt a 

pozíciót továbbra is szeretném megtartani. 2022 óta a Kommunikációs Munkacsoport 

referenseként tevékenykedem. Számos esemény lebonyolításában vettem részt az elmúlt 

években, ilyen volt például a Gólyatábor, az egyetemi napok, az Educatio Kiállítás vagy az 

egyetemi nyílt napok is. Úgy vélem, ezek a rendezvények emberileg nagyon sokat formáltak 

engem, rengeteg új barátságot és kapcsolatot építettem, mind a HÖK-ön belül, mind a gólyák 

között, valamint a nagy tömeg előtti beszédkésségem és önbizalmam is sokat fejlődött. Ez a 

tapasztalatszerzés nagyban hozzájárul ahhoz, hogy folyamatosan, minél jobban megismerjem 

egyetemünk működését, hallgatói életét és ezeknek a változásait. Kreativitásom is sikerült a 

munkacsoportban kiélnem, mivel a rendezvények, tanulmányi ügyek stb.  hirdetésénél tudtam 

a saját ötleteimet és elképzeléseimet alkalmazni. Célomnak tartom, hogy a Kommunikációs 

Munkacsoport tovább fejlődjön, mind tartalmilag, mind formailag, valamint nagyon 

szeretném a fiatalabbakat is bevonni a munkába.  

Továbbra is igyekszem, hogy minél többet tegyek egyetemünkért és a hallgatókért. Ha idén is 

megkapom a lehetőséget, hogy referens legyek, garantáltan meg lesz a kapocs a hallgatók és a 

HÖK között. 

Bízom benne, hogy a fentiek meggyőzik a tisztelt Választási Bizottságot és ennek fényében 

mérlegelnek. 

 

 

Tisztelettel 

Szilágyi Anna 

Budapest, 2025. 04. 10. 
 

 

Aláírás 



Respected Electoral Committee! 

 

My name is Anna Szilágyi and I study agricultural engeenering. I would like to be a member 

of the student representative council (HÖK). I have appropriate skills in communication and 

organization thanks to the years spent working with kids and young people. I consider myself 

as a really open-minded and reliable person who can build good relationship with people from 

any age group. I find pleasure in being with new students, trying new activities and helping 

others. That is why I think I could be a right canditate to fill one of the free positions. 

 

 

Yours sincerely, 

Anna Szilágyi 

10.04.2025. Budapest 

Signature 



 
 

Szent István Campus HÖK 

 

 

Kedves Hallgatótársaim! 

Tegzes Szabina Kitti vagyok, és ez úton szeretném kifejezni elindulási szándékomat a MATE 

SZIC Hallgatói Önkormányzat képviselői pozíciójára. Mesterszakos hallgató vagyok, az 

alapképzési éveimet is a MATE Szent István Campusán töltöttem, így hallgatói éves 

tapasztalatokkal már rendelkezem, az egyetemi rendezvényeken rendszeresen részt vettem. 

Mindig is fontosnak tartottam, hogy a közösség hasznos tagja legyek és segíthessem társaimat. 

Úgy gondolom, hogy a hallgatói élet nem csak a tanulásról, hanem a közösség építéséről és a 

lehetőségek közös formálásáról szól, amely közben az élmények szerzése csak színesíti az 

éveket. Az elmúlt évben kis hökösként segítettem a HÖK munkáját, amely mélyítette 

elhivatottságomat. Lelkesedéssel és felelősségtudattal indulok a hallgatók érdekeinek 

képviseletéhez, hiszen értetek vagyunk! Célom, hogy nyitott, segítőkész és mindenki számára 

elérhető képviselő legyek, akihez nyugodtan fordulhattok kérdéseitekkel, gondolataitokkal. 

Elhivatottságommal és lelkesedésemmel arra törekednék, hogy a hallgatói hang a lehető 

legjobban érvényesülhessen. Hiszek abban, hogy együtt egy támogató és kellemes közösséget 

tudunk kialakítani számotokra, számotokra kialakított rendezvényekkel tarkítva.  

Köszönöm, ha bizalmat szavaztok nekem! 

 

 

 

…………………………………….. 

         aláírás 

Dátum: 2025.04.10 
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Tlszrglr VÁnszTÁsl BlzorrsÁo !

Tlszrr lT HAttGnrórÁnsAK !

Toók Máte! vagyok. Gazdasági és Vidékí"ejlesztési Agrármérnöki szak hallgatója az és szeretnék

pályázni a HÖK küidötti pozícióra. Célom, hogy aktívanhazzájáruljak a lrallgatói közösség

ó}etéhez, irj progranrokat szeryezzek. és segitsem a már meglévö esetnérryek szinvorra}átrak

ernelését.

Korábban már vettem részt rendezvényszervezésben. így tapasztalattal rendelkezem a

csapatnrunka Ós a közösségi események lebonyolítása terén. Szeretek is csapatbarr dolgozni,

egymást segíteni. Jó konrnrunikációs képességekkel rendelkezem. Koordinációs képességernet

niár megtudtam mutatni egyes rendezvények lebonyolításában korábbi iskoláirnban. F'ontcls

számomra, lrogy rriinden hallgató rrregtalálja a számára ideális. és legiohb egyetemi élmónyét.

és ennek érdekóben aktívan szeretnék tevékerr.vkedni a l{ök-ben. kis hökösként rrrár

tapasztaltam erurek a közösség erejét, összetarlását, bizalmát, csalácliasságát és profizmusát.

Szeretrrék ennek részese, és teljes körú tagja lenni.

Bízom benne és renrélenr. hogy bizalmat kapok tőletek, szavaztok rám, hogy a hallgatói

közössógért dolgozlrassak,

üdvöziettel,

Toók Máté

w
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Tisztelt Hallgatói Önkormányzat! 

Tisztelt Halgatótársaim! 

Ezúton szeretném benyújtani pályázatomat a MATE Szent István Campus hallgatói képviselői 

pozíciójára. 

A jelentkezésem mögött egy egyszerű, de annál erősebb motiváció áll: szeretek közösségben 

lenni, segíteni másoknak, programokat szervezni, és tenni a hallgatói élet színesebbé tételéért. 

Eddigi egyetemi éveim során szinte minden rendezvényen részt vettem, a héttérmunkákban , 

ahol megtapasztalhattam, milyen fontos és értékes az a munka, amit a szervezők végeznek – és 

mennyit jelent ez a hallgatói közösség számára. 

Képviselőként célom, hogy minél több izgalmas, kreatív és élménydús programot szervezzünk, 

amelyek minél több hallgatót meg tudnak mozgatni. Hiszem, hogy egy élő, összetartó egyetemi 

közösség alapja a jó kommunikáció, az együttműködés és az aktív részvétel – én pedig ezekért 

dolgoznék a képviselői munkám során. 

Lelkes vagyok, tele ötletekkel és lendülettel, és örömmel venném, ha lehetőséget kapnék arra, 

hogy egy még pezsgőbb, hallgató barátabb környezet kialakításán dolgozhassak Veletek együtt. 

Köszönöm a bizalmat és a lehetőséget! 

Tisztelettel: 

Trepák Ádám 

 



 

 

Szent István Campus HÖK 

 

 

 

TISZTELT VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁG! 

TISZTELT HALLGATÓTÁRSAK! 

 

Vallus Amanda vagyok a MATE gazdasági és vidékfejlesztési agrármérnöki szakos hallgatója 

a Szent István Campusról, és szeretnék jelentkezni a HÖK küldötti pozícióra. Már a 

gólyatáborban megfogott az a fantasztikus közösség, amibe belecsöppentem és akkor 

megfogalmazódott bennem, hogy szeretnék ennek a csapatnak a részese lenni, hiszen, ha nem 

lett volna olyan összeszedett, jól koordinált csapat, akkor a gólya tábor sem lett volna ilyen jó 

élmény. 

Mindig is fontosnak tartottam, hogy egy olyan közösséghez tartozzak, ahol valódi értéket 

tudunk teremteni a hallgatótársaink számára. Célom, hogy hozzájáruljak ahhoz, hogy az 

egyetemisták ne csak tanulni járjanak az egyetemre, hanem jól is érezzék magukat, 

élményekkel gazdagodjanak, és valódi közösségre találjanak. 

Az őszi szemeszter elején kezdtem kis HÖK-ösként tevékenykedni, és rengeteg programban 

vettem részt – sportesemények, sörpong, bálok, túrák – mindegyikből igyekeztem kivenni a 

részem, akár szervezésről, akár háttérmunkáról volt szó. Imádok program szervezésében részt 

venni, díszíteni, kreatívkodni, és az sem zavar, ha a háttérben kell dolgozni azért, hogy mások 

jól érezzék magukat. 

A legnagyobb és talán legkülönlegesebb élményem az I. Nógrád Vármegyei Gazdabál 

szervezése volt, amelynek ötlete még 2024-ben született meg. A célunk az volt, hogy a 

gazdák legalább egy estére elfelejthessék a gondokat, és egy jótékony, vidám estét 

tölthessenek együtt. A bál szervezésében teljes körűen részt vettem: helyszín keresése, 

lefoglalása, a díszítő elemek megrendelése és a díszítés megvalósítása. Emellett részt vettem a 

jegyértékesítésben, a tombola árusításában és a nyeremények átadásában is. Ez az esemény 

különösen közel áll a szívemhez, hiszen jótékonykodunk is, a tombolából befolyt összeget és 

a felajánlásokat egy gyermekotthonnak ajánlottuk fel. Célunk, hogy a hagyományt a jövőben 

tovább vigyük. 

Úgy érzem, a rugalmasságom, szervezőképességem és a kommunikációs készségeim is jó 

alapot adnak ahhoz, hogy felelősségteljesen és lelkesen tudjak dolgozni a HÖK-ben. 



 

 

Szent István Campus HÖK 

 

 

Szeretném még inkább belevetni magam, és segíteni abban, hogy az egyetemi évek tényleg 

emlékezetesek legyenek minden hallgató számára. 

Köszi, hogy elolvastátok, és bízom benne, hogy hamarosan együtt dolgozhatunk a 

közösségért! 

Üdvözlettel, 

Vallus Amanda 
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TISZTELT VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁG! 

TISZTELT HALLGATÓTÁRSAK! 

 

Vallus Blanka vagyok, Gazdasági és Vidékfejlesztési agrármérnöki szak hallgatója, és nagy 

lelkesedéssel szeretném megpályázni a HÖK küldötti pozícióját. Célom, hogy aktívan részt 

vegyek a hallgatói közösség életében, új, izgalmas programokat szervezzek, és támogassam a 

már jól bevált események színvonalának emelését, ahol a jövőbeli diákok és a már itt hallgató 

diákok is egyaránt kikapcsolhatnak és bővíthetik az emlékeiket az egyetemi éveik alatt. 

Már az év elején látva a HÖK munkáját éreztem, hogy szeretnék ebbe a jól összekovácsolt, 

családias hangulatú csapatban tartozni és tőlük tanulni.  

Rendezvényszervezésben szerzett tapasztalataim során megtanultam, hogyan dolgozhatunk 

hatékonyan csapatban, és hogyan valósíthatunk meg sikeres közösségi programokat. Fontos 

számomra, hogy minden hallgató számára hozzáférhetővé váljanak a lehetőségek, amelyek 

gazdagítják egyetemi élményeiket. Éppen ezért szeretnék hozzájárulni a közösségi események 

fejlődéséhez, valamint a HÖK munkájához, hogy mindenki számára még emlékezetesebbé 

tegyük az egyetemi éveket. 

Bízom benne, hogy lehetőséget kapok arra, hogy közösen alakíthassuk a jövő hallgatói 

programjait, és aktívan részt vehessek a közösség építésében. 

Szeretném megtapasztalni azt, hogy milyen egy tényleg barátokkal teli csapatban dolgozni, 

ezért remélem kapok egy esélyt mint HÖK tag. 

Kérem, hogy fontoljátok meg pályázatomat, és szavazzatok bizalmat nekem. 

Köszönettel, 

Vallus Blanka 
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